

DOCX.MY **BERITA ONLINE ANDA!**

Info semasa, Kesihatan, Terkini, Agama, Pendidikan,
Makluman, Resepi , Informasi Kerajaan Dan Lain-Lain

INFO LANJUT

 www.docx.my

 **DOCX.MY**
SENANG DOWNLOAD

MAKLUMAN TERKINI SPR BAKAL JALANKAN MESYUARAT KHAS MELIBATKAN 6 ENAM



Abdul Ghani akan mempengerusikan Mesyuarat Khas SPR pada Rabu berkaitan PRN melibatkan enam negeri. - Gambar fail

KUALA LUMPUR: Suruhanjaya Pilihan Raya (SPR) telah mengadakan Mesyuarat Khas pada Rabu (5 Julai) untuk membincangkan isu berkaitan Pilihan Raya Negeri (PRN) yang akan melibatkan enam negeri.

Menurut Setiausaha SPR, Datuk Ikmalrudin Ishak, mesyuarat tersebut diadakan selepas SPR menerima

notis pembubaran Dewan Undangan Negeri (DUN) dari Speaker DUN masing-masing bagi negeri Kedah, Kelantan, Terengganu, Pulau Pinang, Selangor, dan Negeri Sembilan.

"Mesyuarat Khas tersebut akan dipengerusikan oleh Pengerusi SPR Tan Sri Abdul Ghani Salleh yang akan membincangkan tarikh-tarikh penting PRU DUN Ke-15.

"Ia seperti tarikh Writ Pilihan Raya, Hari Penamaan Calon, Hari Pengundian, Daftar Pemilih yang akan digunakan dan lain-lain persiapan bagi melaksanakan pilihan raya tersebut," menurut kenyataan beliau.

The image shows a screenshot of a tweet from the official Twitter account of the Suruhanjaya Pilihan Raya Malaysia (@sprgovmy). The tweet is titled "[KENYATAAN MEDIA]" and contains a press release regarding the dissolution of the 14th State Assemblies (Dewan Undangan Negeri) for Kedah, Kelantan, Terengganu, Pulau Pinang, Selangor, and Negeri Sembilan. The press release is dated 3 July 2023 and is signed by Datuk Indera Kmalrudin Ishak, the Chairman of the Election Commission. The tweet has 44 likes and was posted at 11:10 AM on July 3, 2023.

Suruhanjaya Pilihan Raya Malaysia @sprgovmy · Follow

[KENYATAAN MEDIA]

PEMBUBARAN DEWAN UNDANGAN NEGERI/ DEWAN UNDANGAN/ DEWAN NEGERI KE-14 BAGI NEGERI KEDAH, KELANTAN, TERENGGANU, PULAU PINANG, SELANGOR DAN NEGERI SEMBILAN

SURUHANJAYA PILIHAN RAYA MALAYSIA
KENYATAAN MEDIA
Bil. 11 / 2023

PEMBUBARAN DEWAN UNDANGAN NEGERI/ DEWAN UNDANGAN/ DEWAN NEGERI KE-14 BAGI NEGERI KEDAH, KELANTAN, TERENGGANU, PULAU PINANG, DAN NEGERI SEMBILAN

1. Suruhanjaya Pilihan Raya Malaysia (SPR) ingin memaklumkan bahawa SPR telah menerima notis pembubaran rasmi Dewan Undangan Negeri/Dewan Undangan/Dewan Negeri Yang Ke-14 bagi negeri Kedah, Kelantan, Terengganu, Pulau Pinang, Selangor dan Negeri Sembilan daripada YB Speaker DUN/DUDN masing-masing.
2. Sehubungan itu, SPR akan mengadakan satu Mesyuarat Khas pada 5 Julai 2023 (Rabu). Mesyuarat Khas tersebut akan dipengerusikan oleh YBhg. Tan Sri Abdul Ghani Salleh, Pengerusi SPR yang akan membincangkan tarikh-tarikh penting PRU DUN Ke-15 seperti tarikh Writ Pilihan Raya, Hari Penamaan Calon, Hari Pengundian, Daftar Pemilih yang akan digunakan dan lain-lain persiapan bagi melaksanakan pilihan raya tersebut.
3. Satu sidang media akan diadakan selepas Mesyuarat Khas tersebut.

Sekian.
DATO' INDERA KIMALRUDIN ISHAK
Setiausaha
Suruhanjaya Pilihan Raya Malaysia
3 Julai 2023 / 14 Zulhijah 1444H

11:10 AM · Jul 3, 2023

44 Reply Share

[Read more on Twitter](#)

Ikmalrudin menyatakan bahawa setelah Mesyuarat Khas tersebut, satu sidang media akan diadakan dengan segera.

Menteri Besar dan Ketua Menteri dari keenam negeri tersebut sebelum ini telah bersetuju untuk membubarkan Dewan Undangan Negeri (DUN) masing-masing pada bulan Jun.

Perkara 54 Perlembagaan Persekutuan menetapkan bahawa kekosongan jawatan atau kekosongan luar jangka hendaklah diisi dalam tempoh 60 hari dari tarikh kekosongan tersebut disahkan.

G Manimaran, penulis Buku Pilihan Raya Demokrasi Malaysia dan juga seorang analisis politik, sebelum ini meramalkan bahawa PRN bagi keenam negeri tersebut dijangka akan diadakan pada tarikh tidak lewat dari 12 Ogos. Ramalan ini mengambil kira beberapa faktor, termasuk kepulangan jemaah haji, dengan penamaan calon dijadualkan pada 29 Julai.